

新刊物及進修活動

New publications and CPD activities

監管局與個人資料私隱專員公署（公署）合作出版了《地產代理妥善處理客戶個人資料》小冊子，為從業員提供相關的實務指引。小冊子已上載於監管局和公署的網頁。去年8月，監管局與公署展開為期一年的「地產代理業保障私隱活動」，出版此小冊子屬這個活動的其中一個環節。該活動自啟動至今，公署舉辦了27場相關的培訓講座，逾1,200人次參加。

此外，保安局禁毒處出版了有關打擊清洗黑錢及恐怖分子融資活動的小冊子，為不同行業提供有關方面的實用指南。小冊子已上載於監管局網頁。本年至今，監管局共舉辦了四場關於打擊清洗黑錢和防止賄賂措施的持續專業進修講座，共逾300人次參加。■

The EAA and the Office of the Privacy Commissioner for Personal Data (PCPD) have jointly published a pamphlet entitled *Proper Handling of Customers' Personal Data by Estate Agents* to provide practitioners with practical guidelines on such matters. The pamphlet, which is available on the websites of the EAA and the PCPD, was one of the highlights of the one-year Personal Data Privacy Campaign for the Estate Agency Trade. The Campaign was launched by the EAA and the PCPD in August 2008. So far, the PCPD has organised 27 seminars on the subject, attracting an enrolment of over 1,200.

Separately, the Narcotics Division of the Security Bureau recently published a booklet on anti-money laundering and counter-terrorist financing, providing a useful guide for different sectors on the subject. The web version of the booklet is available on the EAA website. Since the beginning of the year, the EAA has organised four CPD seminars to enhance practitioners' understanding of the measures to combat money laundering and bribery, attracting an enrolment of over 300. ■

